
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 27 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2025 m. kovo 3 d. Nr. T2-2

Šilalė

Posėdis įvyko 2025-02-21 10.00 – 13.00 val. (Savivaldybės tarybos posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Geda Kačinauskienė.

Posėdžio pradžioje praėjusios gražaus jubiliejaus proga pasveikintas Tarybos narys

Viktoras Stancelis.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 25 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas).

Posėdyje dalyvavo 11 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks elektroninio balsavimo sistema, jei iškiltų

techninių kliūčių, siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi: Artūras

Dambrauskas, Lineta Dargienė (pirmininkė), Akvilė Gargasaitė.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė Balsų skaičiavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027  metų biudžeto patvirtinimo.

Pranešėjai: Tadas Bartkus, Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl pritarimo bendradarbiavimo sutarties sudarymui tarp Lietuvos kariuomenės

Lietuvos didžiojo etmono Jono Karolio Chodkevičiaus pėstininkų brigados „Žemaitija“ Brigados

generolo Motiejaus Pečiulionio artilerijos bataliono ir Šilalės rajono savivaldybės.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros paveldo

vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir pritaikymo

visuomenės poreikiams finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

5. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos veiklos

ataskaitai už 2024 m.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-143

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

8. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos 2024 metų veiklos

ataskaitai.

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėja Raimundė Gečienė.

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-202

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

10. Dėl pritarimo Šilalės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos 2024 metų veiklos

ataskaitai.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės jaunimo savanoriškos tarnybos organizavimo ir

finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Vaida Janulevičienė.

12. Dėl Šilalės rajono savivaldybės gaisrų prevencijos 2025–2027 metų programos

patvirtinimo.

Pranešėjas Mindaugas Mikutavičius.

13. Dėl Leidimo vykdyti žemės kasimo darbus Šilalės rajono savivaldybės viešojo

naudojimo teritorijoje išdavimo ir panaikinimo bei rinkliavų nustatymo nuostatų patvirtinimo.

Pranešėja Aida Budrikienė.

14. Dėl pritarimo Šilalės rajono teritorijos bendrojo plano keitimo bendrųjų sprendinių

formavimui (koncepcijai).

Pranešėja Gintarė Baltrūnė.

15. Dėl valstybinės žemės sklypo dalies, esančios Vasario 16-osios g. 7, Šilalės mieste,

nuomos.

Pranešėja Simona Marozienė.

16. Dėl kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, (kadastro Nr. 8740/0007:422, unikalus

Nr. 4400-6280-7216), esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Laukuvos miestelyje, pardavimo

atviro aukciono būdu.

Pranešėja Simona Marozienė.

17. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto

perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

19. Dėl Savivaldybės turto panaudos sutarčių nutraukimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

20. Dėl Valstybės turto panaudos sutarčių nutraukimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-

258 „Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčio dalies kompensacijų mokėjimo

ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo tvirtinimo“

pakeitimo. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

22. Dėl Šilalės rajono sodininkų bendrijose esančių kelių ir gatvių perdavimo tvarkos

aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos

2024 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo.

Pranešėja Virginija Bukauskienė.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025 metų užimtumo didinimo programos

patvirtinimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.
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25. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-189

„Dėl Vienkartinių ir tikslinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-

122 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Jolanta Skrodenienė.

Darbotvarkės 14 klausimą „Dėl pritarimo Šilalės rajono teritorijos bendrojo plano keitimo

bendrųjų sprendinių formavimui (koncepcijai)“ pristatys Simona Marozienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė pritarti pateiktai darbotvarkei su pakeitimu.

Darbotvarkei pritarta bendru sutarimu.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą, būtina patikslinti plano 1, 4

ir 7 priedus ir prašė pritarti sprendimo projektui.

Rima Norvilienė klausė, ar nebūtų galima numatyti lėšų Šilalės Dariaus ir Girėno

progimnazijai, kad būtų užtikrintas mokinių saugumas.

T. Bartkus atsakė, kad bendraujama su atitinkamomis institucijomis, progimnazijos

mokinių tėvais, ieškoma problemos sprendimo būdų. Kai kurie sprendimai bus pradėti įgyvendinti

iš patvirtinto biudžeto. Planuojama nupirkti dūmų detektorius, pertraukų metu lankysis policijos

atstovai.

Raimundas Vaitiekus klausė, ar investicijos į saulės elektrinę suteikė ekonominės naudos.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo metu atliekama analizė ir apie naudą bus vėliau informuota.

R. Norvilienė teiravosi, kodėl sumažintas finansavimas Dariaus ir Girėno skvero

rekonstrukcijai, gal žinoma, kada prasidės darbai ir kur bus iškeltas paminklas.

T. Bartkus atsakė, kad finansavimo reikia ir kitoms įstaigoms, numatomų lėšų šiems

metams turėtų užtekti, o darbai turėtų prasidėti artimiausiu metu. Paminklą planuojama iškelti į

Vytogalą.

Pasisakė Ignas Gužauskis dėl paminklo perkėlimo.

R. Norvilienė klausė, kodėl paminklas bus iškeltas į Vytogalą o ne į Atminties aikštę,

esančią kitoje gatvės pusėje prieš skverą. Tokiam perkėlimui buvo pritarę ir paminklo autoriai.

T. Bartkus atsakė, kad Vytogaloje paminklas bus dažniau lankomas negu Šilalės mieste.

Raimundė Gečienė teiravosi dėl planuojamų teisinių išlaidų, gal teisines išlaidas, susijusias

su Šilalės kultūros centro direktoriaus konkursu, galėtų apmokėti pats meras, o ne iš savivaldybės

biudžeto.

T. Bartkus atsakė, kad didžioji dalis bylų yra ne savivaldybės iniciatyva, į gautus ieškinius

reikia parengti atsiliepimus.

R. Vaitiekus klausė, ar bus rengiamas projektas paminklui iš skvero iškelti, ar bus

sprendžiamas iškėlimas kitokiu keliu.

T. Bartkus sakė, kad planuojama parengti nesudėtingą paminklo iškėlimo projektą.
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R. Norvilienė klausė, ar savivaldybė planuoja imti paskolą, kad biudžete numatytos lėšos

šioms išlaidoms.

T. Bartkus atsakė, kad skverui neplanuojama imti paskolos, lėšų reikės prisidėti prie

Europos Sąjungos finansuojamų projektų.

R. Gečienė klausė, ar užteks savivaldybės planuojamų lėšų Laikino atokvėpio paslaugai

finansuoti. 

T. Bartkus atsakė, kad šiai paslaugai turėtų užtekti iš valstybės deleguotų lėšų, esant

poreikiui prisidėti iš savivaldybės biudžeto, bus sprendžiama, kaip prisidėti.

R. Gečienė taip pat domėjosi, kiek išleista pinigų miesto laikrodžiui įsigyti.

T. Bartkus atsakė, kad šiemet laikrodžiui įsigyti lėšų nenumatyta, kadangi sutaisytas

senasis laikrodis. Už remontą sumokėta nedidelė suma (500 eurų).

Remigijus Jonutis klausė, ar biudžete numatyta lėšų demografiniams pokyčiams, kad ir

ateityje išliktume savarankišku regionu.

T. Bartkus atsakė, kad savivaldybė neplanuoja prisijungti prie kito regiono, LR

Vyriausybės planuose taip pat nėra numatyta regionų skaičiaus mažinimo.

Valdemaras Jasevičius domėjosi, kodėl nėra pateikto pilno praėjusių metų biudžeto

įvykdymo.

D. Vėlavičiutė patikino, kad biudžeto įvykdymas yra pateiktas.

V. Jasevičius klausė, kokia dalis biudžeto skirta darbo užmokesčiui, taip pat prašė palyginti

su praėjusiais bei užpraėjusiais metais.

T. Bartkus atsakė, kad darbo užmokesčiui numatytos lėšos didėja apie 10 proc., kadangi

nuo sausio 1 d. didėja minimalus darbo užmokestis, taip pat didinamas darbo užmokestis ir

specialistams. Darbo užmokesčiui numatytos lėšos sudaro apie 12 mln. eurų.

Artūras Dambrauskas teiravosi, kodėl nebenumatyta lėšų miesto bendrojo plano keitimo

rengimui.

T. Bartkus paaiškino, kad šiuo metu šios lėšos yra perkeltos pediatrų išlaikymui. Esant

bendrojo plano keitimo poreikiui, bus ieškoma lėšų.

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

2025–2027 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2025–2027 metų biudžeto patvirtinimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą.

R. Jonutis domėjosi dėl vaikų, kurie nemiega per pietus, užimtumo ikimokyklinio ugdymo

įstaigose.

T. Bartkus sakė, kad laisvų patalpų liks mažėjant vaikų skaičiui darželiuose ir nemiegantys

pietų miego vaikai bus užimti atskirose patalpose. Šiuo metu nemiegantys vaikai Šilalėje išvedami

į sporto salę.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

2025–2027 metų biudžeto patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Pritarimas bendradarbiavimo sutarties sudarymui tarp Lietuvos

kariuomenės Lietuvos didžiojo etmono Jono Karolio Chodkevičiaus pėstininkų brigados

„Žemaitija“ Brigados generolo Motiejaus Pečiulionio artilerijos bataliono ir Šilalės rajono

savivaldybės.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą. Švietimo, kultūros, sporto ir

teisėtvarkos komiteto posėdyje buvo pasiūlyta į sutartį įrašyti Šilalės rajono savivaldybės

kontaktinio asmens duomenis.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo bendradarbiavimo

sutarties sudarymui tarp Lietuvos kariuomenės Lietuvos didžiojo etmono Jono Karolio

Chodkevičiaus pėstininkų brigados „Žemaitija“ Brigados generolo Motiejaus Pečiulionio

artilerijos bataliono ir Šilalės rajono savivaldybės (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros

paveldo vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir

pritaikymo visuomenės poreikiams finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė patikslinti Aprašo 4.4

papunktyje vietoje „20 tūkst.“ įrašant „10 tūkst.“, o Aprašo 17 punkte po žodžio „teikia“ įrašyti

žodį „rekomendaciją“ bei pritarti projektui.

R. Norvilienė domėjosi dėl žydų sinagogos likimo.

T. Bartkus atsakė, kad yra ieškoma finansavimo šaltinių. Šiam objektui reikėtų apie 300-

400 tūkst. eurų.

Alfonsas Motuzas klausė, ar nebūtų galimybės prie piliakalnių pakeisti lentelių, kuriose

vis dar yra LTSR užrašas.

T. Bartkus atsakė, kad seniūnai bus įpareigoti tokias lentelės kuo skubiau pakeisti.

Lineta Dargienė domėjosi, kodėl prie Aprašo nėra pridėta Paraiškos formos.

R. Kuzminskaitė paaiškino, kad kvietimą teikti paraiškas rengia komisija, kuri ir parengia

Paraiškos formą, pagal kurią galima teikti paraiškas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

teritorijoje esančių nekilnojamųjų kultūros paveldo vertybių ir architektūrinę, kultūrinę, sakralinę

reikšmę turinčių objektų tvarkymo ir pritaikymo visuomenės poreikiams finansavimo tvarkos

aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

5. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos

veiklos ataskaitai už 2024 m.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Vaitiekus domėjosi, kodėl per metus komisija posėdžiavo tik 4 kartus.

R. Kuzminskaitė paaiškino, kad komisija organizavo prevencinius reidus, organizuodavo

nedidelius susitikimus.

L. Dargienė domėjosi, kuri mokykla pagal komisijos rekomendacijas buvo atrinkta, kas

nuveikta joje.

T. Bartkus patikslino, kad buvo planuota atrinkti mokyklą, kurioje būtų įrengti bandomieji

detektoriai. Šių metų biudžete lėšos detektoriams įsigyti yra numatytos.

R. Jonutis klausė, ar yra mokykla, kuri turi asmenį, kuris stebėtų vaizdo kameras

mokykloje.

R. Kuzminskaitė paaiškino, kad ši rekomendacija nėra įgyvendinta, tačiau ieškoma

sprendimų šiai rekomendacijai įgyvendinti.

R. Jonutis domėjosi, ar buvo veiksmingos organizuotos dienos be patyčių.

R. Kuzminskaitė patikino, kad visos prevencinės priemonės turi poveikį.

R. Jonutis klausė, kaip šviečiami mokinių tėvai.

R. Kuzminskaitė sakė, kad tėvai šviečiami tėvų susirinkimų metu, skelbiama informacija

mokyklos interneto svetainėje, informacija siunčiama per TAMO.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos veiklos ataskaitai už 2024 m. (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos nuostatų

patvirtinimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė prašė paaiškinti, iš kur atsiranda trys balsavimo kartai, jeigu balsai pasiskirsto

po lygiai.

T. Bartkus patikslino, kad ši nuostata yra įteisinta LR Vietos savivaldos įstatyme.

R. Vaitiekus domėjosi, ar nereikėtų patikslinti komisijos pavadinimo pagal jos atliekamas

funkcijas.

R. Kuzminskaitė atsakė, kad čia praplėstos komisijos galimybės.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Narkotikų kontrolės komisijos nuostatų patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr.

T1-143 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų kontrolės komisijos sudarymo“ pakeitimas.

Nuo klausimo svarstymo nusišalino Valdemaras Jasevičius (nusišalinimui pritarta bendru

sutarimu) ir išėjo iš posėdžių salės.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

R. Norvilienė į komisijos pirmininkus pasiūlė Raimundę Gečienę.

T. Bartkus paaiškino, kad toks pasiūlymas būtų esminis sprendimo projekto pakeitimas,

todėl teisės aktai neleidžia tokio pakeitimo.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-143 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Narkotikų

kontrolės komisijos sudarymo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 5, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 19.

Į posėdžių salę grįžo Valdemaras Jasevičius.

8. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos 2024

metų veiklos ataskaitai.

Pranešėja Raimundė Gečienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui pritarimo Šilalės rajono savivaldybės

Antikorupcijos komisijos 2024 metų veiklos ataskaitai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo

Nr. T1-202 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos komisijos nuostatų patvirtinimo“

pakeitimas.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2023 m. rugpjūčio 31 d. sprendimo Nr. T1-202 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės Antikorupcijos

komisijos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

10. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos 2024

metų veiklos ataskaitai.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.
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R. Norvilienė domėjosi, ar jaunuoliai, kuriems buvo teikiama mobilaus darbo su jaunimu

paslauga, yra informuoti, kad ši veikla nebus vykdoma.

V. Janulevičienė atsakė, kad jau praėjusių metų pabaigoje jaunuoliai buvo informuoti, kad

mobilaus darbo su jaunimu grafikai nebus skelbiami ir veiklos nebus vykdomos.

L. Dargienė klausė, kurioje savivaldybės interneto svetainės skiltyje yra skelbiama

informacija apie socialinius partnerius dėl savanoriškos veiklos.

V. Janulevičienė atsakė, kad ši informacija skelbiama skiltyje „Informacija jaunimui“–

Socialinė-pilietinė veikla.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono

savivaldybės Jaunimo reikalų tarybos 2024 metų veiklos ataskaitai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės jaunimo savanoriškos tarnybos

organizavimo ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimas.

Dėl viešųjų ir privačių interesų konflikto Rima Norvilienė nusišalino nuo klausimo

svarstymo (nusišalinimui pritarta bendru sutarimu) ir išėjo iš posėdžių salės.

Pranešėja Vaida Janulevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė patikslinti Aprašo 21

punktą vietoj žodžio „nutarimą“ įrašant žodį „siūlymą“, Aprašo 27 punkte išbraukti žodžius „ir

Savivaldybės Kontrolės ir audito tarnyba“ bei pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

jaunimo savanoriškos tarnybos organizavimo ir finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę grįžo R. Norvilienė.

12. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės gaisrų prevencijos 2025–2027 metų

programos patvirtinimas.

Pranešėja Mindaugas Mikutavičius pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės gaisrų

prevencijos 2025–2027 metų programos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

13. SVARSTYTA. Leidimo vykdyti žemės kasimo darbus Šilalės rajono savivaldybės

viešojo naudojimo teritorijoje išdavimo ir panaikinimo bei rinkliavų nustatymo nuostatų

patvirtinimas.

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Diskutuota dėl prašymų, kuriuos asmenys norėtų pateikti atvykę į Savivaldybės

priimamąjį.

Svarstant šį klausimą Savivaldybės komitetų posėdžiuose, buvo pasiūlyta Aprašo 1 priedo

3 punkte įrašyti, kad rinkliava netaikoma Savivaldybės valdomoms įmonėms, viešosioms ir

biudžetinėms įstaigoms.

R. Norvilienė teiravosi, ar ši rinkliava yra buvusi, ar tai nauja rinkliava.

A. Budrikienė atsakė, kad tokia rinkliava teisės aktuose buvo numatyta, tačiau mūsų

Savivaldybėje ši rinkliava nebuvo renkama.

R. Norvilienė klausė, ar yra paskaičiuota, kiek būtų surenkama rinkliavos.

T. Bartkus paaiškino, kad ši rinkliava būtų labiau kaip prevencinė priemonė, kad išardžius

dangą, kuo greičiau ji būtų atstatyta.
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R. Vaitiekus teiravosi, ar nebūtų galimybės į Aprašą įrašyti, kad Administracijos

darbuotojai įkeltų į sistemą gyventojo prašymą.

T. Bartkus atsakė, kad yra patvirtinti teisės aktai, kuriais vadovaujantis ir parengtas

Aprašas.

Pasisakė Artūras Mikalauskas.

R. Jonutis teiravosi dėl Aprašo 1 priedo 4 punkte teikiamų paslaugų ir diūlė patikslinti

formuluotę.

Pasisakė Egidijus Gečas, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Leidimo vykdyti žemės kasimo

darbus Šilalės rajono savivaldybės viešojo naudojimo teritorijoje išdavimo ir panaikinimo bei

rinkliavų nustatymo nuostatų patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 3.

30 min. pertrauka.

Po pertraukos Tarybos posėdis tęsiamas.

14. SVARSTYTA. Pritarimas Šilalės rajono teritorijos bendrojo plano keitimo bendrųjų

sprendinių formavimui (koncepcijai).

Dėl viešųjų ir privačių interesų nesuderinimo nuo klausimo svarstymo nusišalino Tarybos

nariai Egidijus Gečas, Gintas Navardauskas, Rimas Vaičikauskas, Vida Miknienė, Stasys

Skalauskas, Edmundas Auškalnis (visiems nusišalinimams pritarta bendru sutarimu) ir išėjo iš

posėdžių salės.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Pasisakė Andrius Jančauskas.

L. Dargienė prašė plačiau pristatyti II alternatyvą.

T. Bartkus trumpai pristatė koncepcijos II alternatyvą.

R. Norvilienė klausė, kokia vadovų nuomonė dėl gyventojų skaičiaus augimo miesteliuose.

Pasisakė A. Jančauskas.

R. Jonutis teiravosi, ar bendrojo plano apribojimai nesukels nepatogumų žmonėms,

atvykstantiems gyventi į mūsų rajoną.

T. Bartkus paaiškino, kad ne dokumentai didina gyventojų skaičių rajone.

R. Norvilienė teiravosi, ar gyventojas, norintis žemės ūkio paskirties žemėje pasistatyti

ūkininko sodybą, privalės turėti ūkininkui būtinus dokumentus.

T. Bartkus atsakė, kad laukuose įrengta sodyba tikėtina, kas ir yra ūkininko sodyba.

R. Norvilienė klausė, ar yra numatytos išimtys gyventojams, norintiems įsirengti sodybas

poilsiui.

T. Bartkus atsakė, kad yra numatytos vietos rekreacijai.

R. Vaitiekus klausė, kokia linkme eis mūsų rajonas patvirtinus šį planą.

T. Bartkus atsakė, kad patvirtinus šį planą, bus išspręsta nemažai klausimų, kurie kyla, kai

gyventojai nori statyti namus tam tikrose zonose.

V. Jasevičius teiravosi, ar gyventojai gaus atsakymus, į anksčiau pateiktus prašymus.

T. Bartkus paaiškino, kad patvirtinus planą, didžioji dalis gyventojų prašymų bus

patenkinti, kai kuriems gyventojams išsiųsti tarpiniai atsakymai.

R. Vaitiekus klausė, kiek bus sumažinta urbanizuotos teritorijos.

T. Bartkus atsakė, kad ankstesniame plane apie plėtrą nekalbama, o šiame apie 3,8 proc. –

urbanizuotos arba urbanizuojamos teritorijos.

R. Vaitiekus teiravosi dėl tausojamo bei intensyvaus ūkininkavimo.

T. Bartkus atsakė, kad bus ieškoma, kaip padėti ūkininkams bei kaip įgyvendinti teisės

aktus.

R. Jonutis klausė, kas bus su „pilkosiomis zonomis“, jeigu nebus patvirtintas planas.
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T. Bartkus paaiškino, kad nepatvirtinus šio plano, galiotų šiuo metu galiojantis planas.

Vienas iš sprendimo būdų galėtų būti miesto bendrojo plano koregavimas.

R. Vaitiekus pateikė pasiūlymą, kad šiuo klausimu būtų balsuojama vardiniu balsavimu.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą pasiūlymą (kad už 14 darbotvarkės

klausimą būtų balsuojama vardiniu balsavimu).

BALSAVO: UŽ – 3, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 9, NEBALSAVO – 6.

Pasiūlymui nepritarta.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Šilalės rajono teritorijos

bendrojo plano keitimo bendrųjų sprendinių formavimui (koncepcijai) (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 2, SUSILAIKĖ – 2.

Į posėdžių salę sugrįžo nuo klausimo svarstymo nusišalinę Tarybos nariai.

15. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo dalies, esančios Vasario 16-osios g. 7, Šilalės

mieste, nuoma.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo dalies,

esančios Vasario 16-osios g. 7, Šilalės mieste, nuomos (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

16. SVARSTYTA. Kitos paskirties valstybinės žemės sklypo, (kadastro Nr.

8740/0007:422, unikalus Nr. 4400-6280-7216), esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Laukuvos

miestelyje, pardavimas atviro aukciono būdu.

Pranešėja Simona Marozienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl kitos paskirties valstybinės žemės

sklypo, (kadastro Nr. 8740/0007:422, unikalus Nr. 4400-6280-7216), esančio Šilalės rajono

savivaldybėje, Laukuvos miestelyje, pardavimo atviro aukciono būdu (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio

nekilnojamojo turto perdavimas patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei

nuosavybės teise priklausančio nekilnojamojo turto perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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19. SVARSTYTA. Savivaldybės turto panaudos sutarčių nutraukimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Savivaldybės turto panaudos

sutarčių nutraukimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Valstybės turto panaudos sutarčių nutraukimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Valstybės turto panaudos sutarčių

nutraukimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 29 d. sprendimo

Nr. T1-258 „Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčio dalies kompensacijų

mokėjimo ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo

tvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2019 m. lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-258 „Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos

mokesčio dalies kompensacijų mokėjimo ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono

savivaldybėje tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono sodininkų bendrijose esančių kelių ir gatvių perdavimo

tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą, prašė patikslinti Aprašo 15

punktą vietoje skaičių „3–5“ įrašyti skaičius „3–4“, Aprašo 18.2 papunktyje išbraukti žodžius „100

procentų“ ir pritarti sprendimo projektui su pakeitimais.

R. Vaitiekus teiravosi, kodėl tvirtinamas toks Aprašas, nes pagal reikalavimus soduose

nebus tokių gatvių, kurias bus galima perduoti Savivaldybei.

V. Bukauskienė atsakė, kad šis Aprašas parengtas vadovaujantis teisės aktais, taip pat

gautas Vyriausybės atstovų reikalavimas patvirtinti Aprašą.

R. Jonutis teiravosi, ar jau yra pasibaigę ankstesni ginčai dėl kelių.

T. Bartkus patikino, kad keliai grąžinti sodininkų bendrijai.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono sodininkų bendrijose

esančių kelių ir gatvių perdavimo tvarkos aprašo patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 2.

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios

programos 2024 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo.

Dėl viešųjų ir privačių interesų konflikto nuo klausimo svarstymo nusišalino E. Gečas

(nusišalinimui pritarta bendru sutarimu) ir išėjo iš posėdžių salės.

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2024 metų priemonių vykdymo ataskaitos

patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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Į posėdžių salę sugrįžo E. Gečas.

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2025 metų užimtumo didinimo programos

patvirtinimas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės 2025

metų užimtumo didinimo programos patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

25. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo

Nr. T1-189 „Dėl Vienkartinių ir tikslinių pašalpų skyrimo ir mokėjimo Šilalės rajone tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-189 „Dėl Vienkartinių ir tikslinių pašalpų skyrimo ir

mokėjimo Šilalės rajone tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. sprendimo

Nr. T1-122 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės sveikatos tarybos nuostatų

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Jolanta Skrodenienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos

2024 m. balandžio 25 d. sprendimo Nr. T1-122 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės bendruomenės

sveikatos tarybos nuostatų patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2025 m. kovo 27

d., komitetų posėdžiai – kovo 24 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Geda Kačinauskienė



ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

27-JAME TARYBOS POSĖDYJE DALYVAVUSIŲ

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS NARIŲ SĄRAŠAS

2025 m. vasario 21 d.

Šilalė

1. EDMUNDAS AUŠKALNIS

2. ASTA BATAITYTĖ

3. DAINIUS BERGELIS

4. ARTŪRAS DAMBRAUSKAS

5. LINETA DARGIENĖ

6. AKVILĖ GARGASAITĖ

7. ERIKA GARGASĖ

8. EGIDIJUS GEČAS

9. RAIMUNDĖ GEČIENĖ

10. AISTĖ GIEDRAITIENĖ

11. VITALIJA JANKAUSKAITĖ-MILČIUVIENĖ

12. VALDEMARAS JASEVIČIUS

13. REMIGIJUS JONUTIS

14. ALGIRDAS MEIŽENIS

15. VIDA MIKNIENĖ

16. ALFONSAS MOTUZAS

17. GINTAS NAVARDAUSKAS

18. RIMA NORVILIENĖ

19. RIMANTAS RIMKUS

20. STASYS SKALAUSKAS

21. VIKTORAS STANCELIS

22. ROLANDAS TOLEIKIS

23. RIMAS VAIČIKAUSKAS

24. RAIMUNDAS VAITIEKUS

25. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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